

Protokoll för UNF Kronoberg 28/8 2018

Närvarande: Mina Karlsson, Jennie Rydén, Emil Johansson, Simon Pettersson och Sara Johansson

Plats: Kontoret, Vattentorget

1. Öppnande av mötet

Jennie öppnar mötet.

2. Fastställande av föredragningslistan

Mötet beslutar

ATT fastställa föredragningslistan.

3. Lägesrunda

Vi går en lägesrunda. Emil har delat ut post till Minas mamma och Sara har förstört sina favoritbyxor. Jennies dag har varit både upp, ner och på diagonalen. Simon har blivit bjuden på pizza av sin klasskompis.

4. Föregående protokoll/Wunderlist

Emil går igenom föregående protokoll.

Mötet beslutar

ATT lägga föregående protokoll till handlingarna.

5. Val av

a. Protokolljusterare

Jennie föreslår Sara till protokolljusterare.

Mötet beslutar

ATT välja Sara till protokolljusterare.

b. Uppdragsloggsförare

Mina föreslår Simon till uppdragsloggsförare.

Mötet beslutar

ATT välja Simon till uppdragsloggsförare.

c. Parkeringsvakt

Jennie föreslår Emil till parkeringsvakt.

Mötet beslutar

ATT välja Emil till parkeringsvakt.

6. Ekonomi

Emil går igenom ekonomin, vilka pengar vi har fått in och vilka vi har gjort av med. Vi kollar på massa siffror och konstaterar att vi inte längre har någon fritidsgård. Vi konstaterar att vi har pengar kvar att spendera.

7. Aktuell medlemsstatistik/fakturautskicket

I dagsläget har vi 68 betalande medlemmar UNF Kronoberg. Fakturor är utskickade till alla som inte har betalat ännu. Några kom tillbaka, men de flesta har kommit fram. Ca 20 personer har betalat sen vi skickade ut fakturor. Vi hetsar våra aktiva medlemmar att betala. Emil har mailat Johan om att få pengarna som UNF Araby att få pengarna som de har betalat i medlemsavgift till förbundet istället.

8. Bidrag

Vi går igenom bidragsansökningar vi har fått in genom Krånkan Pröjsar. Vi ska kontakta en medlem som har sökt plats på julkursen för att se om han fått en plats innan vi tar ställning tills hans ansökan.

Mötet beslutar

ATT Jennie kontaktar honom.

UNF Tillsvidare har sökt 6000 kr för en nöjesresa till en höghöjdsbana.

Mötet beslutar

ATT bifalla deras ansökan och

ATT Simon meddelar Simon om beslutet.

9. Årsplan/arbetsplan

Augusti: Den 8 september ska vi ha en FSS. Den är under kontroll. Vera från NBV ska bjuda på tårta på Valvakan. UNF-teatern ska bli av med Jennie och Isak som ansvariga. Nöjesresan är klar och slutrapporterad.

September: Värkning avvaktar vi med tills vi har en ny VU på plats. Vi har folk som ska åka på förbundssamlingen. Nyhetsbrev ska ut i ett till och vi planerar att strukturera arbetet som förra gången. Nästa möte tar vi tag i det.

Oktober: Halloweenfirande i samband med en kurshelg. Testa utbudet är ännu en punkt som vi tar tag i under nästa möte. UNFare ska köras i samband med kurshelgen.

10. Rapporter

- a. UNF Tillsvidare
- b. UNF Roadtrip Gang
- c. UNF SoberLAN
- d. UNF 38 Kamratkretsen
- e. UNF Womba Womba
- f. UNF Araby
- g. Patrik på islamiskt högtidsfirande!
- h. Ölköpskontroll
- i. FSS

Mötet beslutar

ATT notera alla rapporter och väljer att lyfta rapport i och rapport h.

11. Ölköpskontroll

Det står 18 liter öl i Jennies vardagsrum. Vi bör kontakta butikerna där vi fått köpa ut och skriva en insändare till Smålandsposten, riktad till kommunen.

Mötet beslutar

ATT Jennie mailar butikerna och Emil skriver ett utkast till en insändare som sedan skickas till DS för korrläsning innan han skickar in den till Smålandsposten.

12. FSS

Emil kan inte längre närvara på FSSen den 8 september. Vi kollar intresset bland de andra att ersätta honom. Vi tycker att det bristande intresset för FSSerna bland styrelserna är tråkigt och vi ska hetsa och hota folk så de åker.

13. Ny VU

Jonas ringde Jennie och berättade att han hade bestämt sig för att erbjuda tjänsten till Daniele som han har haft intervju med: Daniele verkar driven, peppig och framåt, vilket är något vi känner kan hjälpa oss. Jennie har möte med honom den 6 september och sedan ska vi snabbt försöka få till ett möte med hela DS.

14. Nöjesresa på höstlovet?

Emil föreslår i rapporten att vi ska åka nånstans på höstlovet och ha kul eftersom vi har pengar kvar i posten i budgeten. Emil föreslår Boda Borg i Sävsjö under vecka 44. Mötet beslutar

ATT anordna en resa till Boda Borg i Sävsjö den 1 november.

ATT Jennie fixar ett evenemang för detta och börjar sprida det nu.

ATT Emil fixar en anmälan till detta.

15. Möte med SYP's ordförande Sayidomar

De har fått värvartalonger att fylla i. Patrik kollar efter lokaler åt dem men det är ganska dyrt och finns inte så mycket pengar i bidrag att få. Förhoppningsvis går det att hitta en lösning tillsammans med NBV. Vår ambition är att vår nya VU kan hjälpa dem i den här processen.

16. Somaliska Team Braås

De vill ha hjälp med att få hyra idrottshallar igen. De har obetalda fakturor från detta som måste betalas innan det går att hyra igen. Vi måste ha ett möte med dem om föreningsbidraget de har fått och om att hyra idrottshallar. Vi ska också prata med dem om att de inte har bekräftat sitt medlemskap än och tänker gå till väga på samma sätt som med SYP, alltså ge dem talonger att fylla i och samla in en femtiolapp var i samband med detta.

Mötet beslutar

ATT Patrik pratar med dem om detta.

ATT Emil mailar Johan och ber om en bekräftelse att de har fått sitt föreningsbidrag.

17. Städa kontoret

Vi måste ta tag i att städa kontoret.

Mötet beslutar

ATT Jennie, Mina och Emil städar kontoret imorgon 29/8 med samling klockan 10.

18. UNF Norbergko

Vi har kollat med alla medlemmar och ingen av dem är intresserad av att ha kvar föreningen.

Mötet beslutar

ATT kalla till årsmöte och på så sätt lägga ner den.

19. Kursgården

Vi behöver en person till valberedning för kursgårdsstyrelsen.

Mötet beslutar

ATT Patrik är vår valberedning till kursgårdsstyrelsen.

Kursgården har fått en bokningsförfrågan av några andra den helgen (26-27 oktober) vi hade planerat att ha kurshelg samt fira Halloween. Birgitta Bogren undrar om vi vill vara där eller om hon kan hyra ut den till de andra. Vi kommer fram till att vi nog vill vara där.

20. Något peppigt

Vi ska göra något peppigt för att kicka igång hösten nu när vi alla är samlade igen.

Mötet beslutar

ATT boka in detta när vi bokar in nästa möte.

21. John vill ha betalt

Mötet beslutar

ATT vi ska försöka lägga över rapporterna på UNF Kronobergs drive istället för på Johns.

22. Kurshelg

Det är DO-nätverk den 26-28 oktober. Vi diskuterar att flytta halloweenfirandet och kurshelgen till helgen efter.

Mötet beslutar

ATT flytta Halloween och kurshelg till 2-4 november.

ATT Jennie meddelar Bogge och frågar GBG hur taggade de är och om de vill köra ett specialisten-spår om vi kör en UNFare under den helgen.

23. Övrigt

24. Kommande möten/fikaansvarig

Nästa möte är den 17/9 på Vattentorget. Mina är fikaansvarig. Nästnästa möte är
preliminärbokad 22/10 på Vattentorget.

25. Avslutande av mötet

Jennie avslutar mötet.

Mötesordförande
Jennie Rydén

Mötessekreterare
Mina Karlsson

Protokolljusterare
Sara Johansson

Övriga uttalanden under mötet:

Jennie: "Om vi får 25 ombud till nästa kongress så LOVAR jag att fixa så vi fyller de
platserna".

Emil: "Det är inte lika farligt med kreativt protokollförande som med kreativt bokförande.
Men det kan vara rätt kul det också".